
 
 

Årsmöte för 2012 
Svensk Ortopedisk Gipsteknikerförening, 2013-09-26 

Umeå Universitet, Umeå  
 
Närvarande: Marco Johansson, Marie Wallin, Micael Tallberg, Malin Hermansson, Christina Karlsson 
Jilleskog, AnnChristine Johansson, Helena Östman, Siv Wallén, Lena Fahlström, Åsa Hansson, Rose-
Marie Brodén, Carl Tidbeck, Marcus Pamnér, Walter Stridfeldt, AnnBritt Jonsson, Carmelite 
Paulsson, Lena Nyman, Agneta Nederfeldt, Eva Biberg, Ninni Nemoen, Agneta Dubar-Carlsson, 
Jenny Jansson, Annelie Lundström, Anne Liikala, Sonia Sunesson, Siv Olsson, Inger Engström, 
Marina Eriksson, Elisabeth Rinzén, Eva Vestin, Angelo Alegria-Galaz, Erika Eldh, Gun Karlsson, 
AnnMarie Gonzales, Anneli Törnqvist, Eva Carlberg, Gunilla Palmberg, Rut Sloberg, Monica 
Fredriksson, Anna-Lena Sundkvist, Sofia Lundberg, Lennart Blad, Ola Ericsson, Magnus Andersson, 
Per Flink, Thorleif Strand, Kicki Bernhardsson, Anna-Karin Krusefeldt, Jennie Andersson, Helene 
Jermer, Mainy Lingehed 
 
§1 30:e årsmötet öppnas av ordföranden och hon frågar om mötet kallats enligt stadgarna, vilket 

godkänns. 
 
§2 Dagordningen godkänns. 
 
§3 Till ordförande för mötet väljs sittande dvs Anna-Karin Krusefeldt. 
 Till sekreterare för mötet väljs sittande dvs Mainy Lingehed.  
 
§4 Till justeringsmän och rösträknare väljs Sofia Lundström och Rose-Marie Brodén. 
 
§5 Verksamhetsberättelsen, som finns i pappersform på mötet för år 2012 godkänns av årsmötet.  
 
§6 Kassören, Helene, går igenom den ekonomiska redovisningen. 
 Ekonomin i föreningen är god, summa tillgångar är 102 174:- varav 36 688:- på TA-kontot. 
 
§7 Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsår 2012.  
 
§8 Inga rapporter eller förslag från styrelsen. 
 
§9 Rapporter från förtroendevalda.  
 Per Flink pratar om sitt uppdrag som internationell sekreterare. Det händer inte så mycket på den 

internationella fronten. Han får lite tidningar, mest från Frankrike.  
 Vartannat år är det ett möte i Stuttgart, Tyskland där flera länder deltar (dock inte Sverige).  
 Vart fjärde år är det diabetesmöte i Holland. Per rekommenderar alla som jobbar med 

”diabetesfötter” att åka dit. 
 
§10 Inga motioner inlämnade. 
 
§11 Medlemsavgiften. Förslag från styrelsen: 100 kronor, som ska vara inbetalt senast 31 mars för 

att få medlemspris på konferenskostnaden. Detta godkänns av årsmötet. 
 
§12 Ersättning till de förtroendevalda: 998:- för styrelsemedlemmar och 100:- (= medlemsavgiften) 

till övriga förtroendevalda godkänns. 
 
§13 Val av ledamöter i styrelsen på två år, omval: Anna-Karin Krusefeldt, Jennie Andersson och 

Helene Jermer. 
 



 
 
§14 Val av intern revisorsuppleant på två år, fortfarande vakant. 
 
§15 Val av valberedning, omval: Micael Tallberg på två år. 
 Suppleant: vakant. 
 
§16 Val av internationell sekreterare suppleant, omval: Lennart Blad på två år. 
 
§17 Höstkongressen 2014 blir i Halland, om de får klartecken från ledningen. 
 
§18 Övriga frågor.  
 Önskemål från styrelsen att alla är mycket noggranna och fyller i sin e-post korrekt vid 

registreringen. 
 Diskussion angående isocyanater, bl a hur ofta hälsoundersökningar görs och hur mycket de som 

undersöks kommer i kontakt med syntetgips. SOGF har fått ett meddelande från överläkare 
Bodil Persson på Arbets- och miljömedicin i Lund om att de är intresserade av att göra en 
uppföljning på den undersökning angående hälsoeffekter av MDI gips som gjordes 1996. 
Ordföranden har redan svarat att vi är intresserade av detta. 

 
§19 Mötet avslutas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...........................................................  ………………………………… 
Anna-Karin Krusefeldt, ordförande  Mainy Lingehed, sekreterare 
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...........................................................  ........................................................... 
Sofia Lundberg   Rose-Marie Brodén 
 


